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Protokół Nr XX/12 

Rady Powiatu w Goleniowie 
odbytej w dniu 20 grudnia 2012r. 

 
Obrady rozpoczęto o godz. 1200 zakończono o godz. 1410. 
 

I. Obecność. 
 
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych, 

Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 15 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

 
W sesji udział wzięli: 
Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu, 

Anna Stępień – Buryszek – p.o. Sekretarz Powiatu 
oraz dyrektorzy wydziałów Starostwa Powiatowego. 

 
Ponadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek oraz zaproszeni goście. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

 
II. Porządek dzienny posiedzenia (po uzupełnieniu) 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 

b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego 
uzupełnienie lub zmianę, 

c) przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 

15 listopada 2012r., 
d) przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia  

06 grudnia 2012r. 
2. Interpelacje i zapytania radnych. 
3. Projekt budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 rok. 

a) stanowisko Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie, 
b) stanowisko Zarządu, 
c) stanowiska Komisji, 

d) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Goleniowskiego na rok 2013. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach:  
a) uchwalenia Planu Pracy Rady Powiatu w Goleniowie na I półrocze 

2013r., 

b) wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wydanie decyzji  
o wygaśnięciu trwałego zarządu do nieruchomości stanowiącej 
własność Powiatu Goleniowskiego, 

c) założeń, zasad oraz trybu opracowania Wieloletniego Programu 
Inwestycyjnego Powiatu Goleniowskiego, 

d) przyjęcia programu współpracy Powiatu Goleniowskiego  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2013, 

e) określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 
zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich 

przyznawania, 
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f) zamiaru rozwiązania Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych  

w Goleniowie, zamiaru włączenia I Liceum Ogólnokształcącego im. 
Stefana Żeromskiego w Goleniowie i Szkoły Policealnej w Goleniowie 

do Zespołu Szkół Zawodowych w Goleniowie oraz zamiaru zmiany 
nazwy Zespołu Szkół Zawodowych w Goleniowie, 

g) wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i parkowanie pojazdu 

usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie 
wydania dyspozycji usunięcia pojazdu, 

h) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Powiat Goleniowski oraz warunków i zasad 
korzystania z nich, 

i) ustalenia stawki opłaty za korzystanie przez operatorów  
i przewoźników z przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Goleniowski, 

j) ustalenia wydatków budżetu Powiatu Goleniowskiego, które nie 
wygasają z upływem roku budżetowego 2012 oraz planu 

finansowego tych wydatków, 
k) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2012 rok i zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 

2012r. 
l) uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Goleniowskiego na lata 2013-2020 z autopoprawką Zarządu 

Powiatu, 
m) rozpatrzenia skargi. 

5. Zatwierdzenie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2013r. 
6. Informacja nt. planów pracy pozostałych stałych Komisji Rady. 
7. Blok informacyjny: 

a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 
b) informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

8. Wolne wnioski. 
9. Odpowiedzi na interpelacje.  
10. Zamknięcie obrad. 
 

III. Przebieg posiedzenia. 

Ad.1.a. Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc dokonał otwarcia XX sesji 

Rady Powiatu, powitał zaproszonych gości, wszystkich radnych  

i przedstawicieli mediów. Następnie w oparciu o listę obecności stwierdził, że 

na sali jest 15 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał.  

Ad.1.b. Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia  

i zapytał czy są wnioski o jego zamianę lub uzupełnienie. 

Starosta T. Stanisławski wniósł o zmianę kolejności podjęcia uchwał tj. 

zamianę punktu 4.h) projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za 

korzystanie przez operatorów i przewoźników z przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat 

Goleniowski, z punktem 4.i)  projekt uchwały w sprawie określenia 
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przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Powiat Goleniowski oraz warunków i zasad korzystania z nich. 

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę do porządku obrad -

15 radnych za. 

Godz. 1205 – przybył radny K. Lembas – stan Rady 16 radnych. 

Starosta T. Stanisławski wniósł o zmianę nazwy tytułu projektu uchwały  

w punkcie 4 f), tj. projekt uchwały w sprawie zamiaru rozwiązania Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych w Goleniowie, zamiaru włączenia I liceum 

Ogólnokształcącego im. Stefana Żeromskiego w Goleniowie i Szkoły 

Policealnej w Goleniowie do zespołu Szkół Zawodowych w Goleniowie oraz 

zamiaru zmiany nazwy Zespołu Szkół Zawodowych w Goleniowie.  

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę do porządku obrad -

16 radnych za. 

Starosta T. Stanisławski wniósł o zmianę nazwy w punkcie 4 l), tj. projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Goleniowskiego na lata 2013-2020 z autopoprawką Zarządu 

Powiatu w Goleniowie. 

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę do porządku obrad -

16 radnych za. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas wniósł o uzupełnienie 

porządku obrad w punkt 4 podpunkt m) projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi Pana Leszka Ozimka z dnia 19.10.2012r. 

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę do porządku obrad -

16 radnych za. 

Ad.1.c. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, iż 

protokół z XVIII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 15 listopada 2012r. 

był do wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu przed sesją, następnie 

zapytał, czy są uwagi do powyższego protokołu. 

Radni uwag do protokołu nie zgłosili. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty 

jednogłośnie, w obecności 16 radnych. 

Ad.1.d. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dodał, że protokół  

z XIX sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 06 grudnia 2012r. był do 

wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu, następnie zapytał, czy są uwagi do 

powyższego protokołu. 

Radni uwag do protokołu nie zgłosili. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół zastał przyjęty 

jednogłośnie, w obecności 16 radnych. 

Ad.2 

1. Radny Cz. Siwek poinformował, że zgłosiła się do niego pani Halina 

Jasiek, właścicielka fermy drobiu, którą kupiła 16 lat temu od Agencji 

Nieruchomości Rolnych Skarbu Państwa. W tym roku ziemia, która była 

dzierżawiona przez Panią została sprzedana innemu właścicielowi, a na tej 

działce znajdowała się droga do kurników, której na mapach geodezyjnych 

nie było, droga w zasobach Skarbu Państwa znajduje się obok. Sytuacja jest 

na tyle paradoksalna, iż ta Pani mająca sześć kurników, została postawiona 

przed faktem dokonanym, postawiono zakaz wjazdu i nowy właściciel 

przyszedł do Pani z rozmowami na temat interesu. Radny dodał, że w tej 

sprawie był w Urzędzie Gminy, w Agencji Nieruchomości Rolnych oraz  

w wydziale w Starostwie. Rolą urzędników nie jest pouczać, a udzielić 

wszelkich informacji, co do sposobu załatwiania sprawy i służyć obywatelowi. 

Radny stwierdził, że trzeba drogę wskazaną na mapie geodezyjnej od Skarbu 

Państwa przekazać właściwej stronie samorządowi, a tą stroną jest samorząd 

gminny, bo to ma charakter drogi gminnej. Jest drugie rozwiązanie, że 

dyrektor Agencji Nieruchomości Rolnych w Szczecinie może rozpocząć 

negocjacje z obecnym kupującym działkę i doprowadzić do zmiany wykupu. 

Radny zaapelował, aby rozwiązać tę sytuację. 

2. Radna D. Faryniarz złożyła wniosek na piśmie, który stanowi zał. nr 3 do 

protokołu. 

3. Radna D. Domaradzka złożyła wniosek do Zarządu, aby docenić 

pracowników Starostwa jakąś nagrodą, premią świąteczną przy kończącym 

się 2012 roku. 

4. Radny K. Lembas powiedział, że na sesji Rady Miejskiej w Nowogardzie 

radny zwrócił uwagę, że jest brak uzupełnienia ogrodzenia przy budynku 

Liceum Ogólnokształcącego w Nowogardzie, tam przy kiosku dwa segmenty 

ogrodzenia są wyjęte i do dnia dzisiejszego jest ich brak.  

Następnie Radny podziękował za uzupełnienie odpowiedzi na wniosek 

związany z zakresem prac wykonanych przez firmę Budimex, bo poprzednia 

odpowiedź była połowiczna. Radny dodał, że takie pytanie zadał, ponieważ 

również takie pytanie padło na sesji Rady Miejskiej w Nowogardzie i je 

powtórzył. Radny dostał odpowiedź, że Starostwo zwróciło się do rady 

miejskiej w Nowogardzie o udzielenie informacji, jakie prace Budimex na 

drogach wykonał. Chodziło przede wszystkim o ulicę Wojska Polskiego 

i Smużyny gdzie najbardziej te drogi ucierpiały przy budowie obwodnicy. 

Radny poprosił, iż zgodnie z tym, co pan Wicestarosta deklarował na 

poprzedniej radzie, że jest dokumentacja fotograficzna, która wskazuje na 

zniszczenia tych dróg, że to trzeba by było w jakiś sposób wyeksponować, 
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pokazać, że te zniszczenia były i powinno się jakoś wyegzekwować, 

przynajmniej naprawienie tego odcinka drogi Smużyny.  

5. Radna Fedorczuk - Smolira dodała, że też dostała tę informację od 

wyborców odnośnie zaginięcia dwóch elementów bramy i okazuje się, że to 

zostało skradzione na złom i teren jest nieogrodzony, wjeżdżają tam 

samochody na teren szkoły, gdzie nigdy wcześniej nie wjeżdżały i jest to 

niebezpieczne. 

Następnie radna podziękowała Pani inspektor E. Chilkiewicz za bardzo 

rzeczowe opracowanie wniosku złożonego na poprzedniej Radzie dotyczącego 

Informacji na temat programów profilaktycznych prozdrowotnych i co się 

znajduje w takim programie.  

Ad.3  Projekt budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 rok stanowi zał. nr 

4 do protokołu. 

Ad.3.a Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, iż Regionalna Izba 

Obrachunkowa w Szczecinie wydała pozytywną opinię o przedłożonym 

projekcie uchwały budżetowej Powiatu Goleniowskiego na rok 2013. 

Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr CLVI/542/2012 z dnia 6 

grudnia 2012r. stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Ad.3.b. Starosta T. Stanisławski dodał, że budżet był szczegółowo 

analizowany przez Zarząd i pozytywnie zaopiniowany. Ponadto Starosta 

poinformował, że budżet Powiatu został pozytywnie zaopiniowany przez 

Komisję Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście Goleniowskim. Uchwała 

Nr 2/2012 Komisji Bezpieczeństwa i Porządku z dnia 07 grudnia 2012 r.  

w sprawie przyjęcia projektu budżetu powiatu na rok 2013 w zakresie 

zagrożeń porządku publicznego i Bezpieczeństwa obywateli na terenie 

powiatu stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad.3.c. Radna Joanna Jarlaczyńska – przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 rok. 

Radny Kazimierz Lembas – przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury, że 

projekt budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 rok został przez obie 

Komisje zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Witold Kaleczyc zapytał, czy ktoś z radych chciałby 

zabrać głos w sprawie budżetu lub zapytać o szczegóły Skarbnika Powiatu? 

Radny Cz. Siwek - Przewodniczący Klubu Radnych Sojuszu Lewicy 

Demokratycznej przedstawił stanowisko klubu radnych SLD Rady Powiatu 

Goleniowskiego na temat projektu budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 

rok, które stanowi zał. nr 7 do protokołu. 
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Godz. 1220 przybyła radna Rybicka Gizela – stan rady 17 radnych. 

Radny Kazimierz Lembas dodał, że budżet na 2013 rok zawiera wiele 

trudnych zadań, na które nie mamy wiele środków. Radny porównał budżet 

2012 roku do budżetu 2013 roku i stwierdził, że jeżeli chodzi o dochody to, 

będzie trudny rok, bo wiele dochodów stoi pod znakiem zapytania. 

Subwencję określa Minister Finansów i Powiat dostanie w tej wysokości,  

w której są w tym budżecie ujęte. Następnie, jeżeli chodzi o pozostałe,  

a zwłaszcza udziały w podatkach, to przyjmowane są w wysokościach 

zaplanowanych wykazanych przez Ministerstwo Finansów. Natomiast, jaki 

będzie rok, to takie będą te udziały i one też mogą być różne. Radny 

powiedział, że nie chce się odnosić do dochodów ze sprzedaży mienia, bo 

wiadomo, że ten rok wskazuje, iż są to trudne w obecnej sytuacji dochody do 

osiągnięcia. Sam fakt, że za pierwsze półrocze 3, 4% wykonania tych 

dochodów świadczy o tym, że jest stagnacja na rynku sprzedaży i 2013 rok 

również może być bardzo różny, jeżeli chodzi o te wpływy. Ten budżet, tak jak 

powiedział Pan Skarbnik na Komisji, jest budżetem bardzo dużego 

niedofinansowania niektórych zadań w związku z tym, że było brak pokrycia 

środków w dochodach. Radny zwrócił uwagę na niektóre wydatki, które są 

wyższe w tym budżecie, że zwiększają się wydatki na realizację zadań 

statutowych w domach pomocy społecznej o kwotę prawie milion zł.  

w porównaniu do planu 2012 r., w edukacji jest wzrost również prawie 

milion złotych i wzrost wydatków w Starostwie Powiatowym o kwotę ok. 166 

tys. zł w wynagrodzeniach. Są to trzy pozycje wzrostowe w samym budżecie 

2013 roku, czyli ten wzrost budżetu na 2013 rok jest niewielki, świadczy to o 

tym, że realizacja wielu zadań może być utrudniona z powodu braku 

środków. Jeżeli przyjmie się, że nie uzyska się przychodów ze sprzedaży 

majątkowej w kwocie 2,5 mln zł., to ten budżet będzie o tyle bardziej 

trudniejszy, dlatego trudne zadanie stoi przed Zarządem Powiatu w roku 

2013 roku.  

Ad.3.d. W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 rok Rada 

głosowała 12 głosami za, 1 przeciw, przy 4 wstrzymujących się, w obecności 

17 radnych. 

UCHWAŁA NR XX/177/12 stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad.4.a. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc przedstawił projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Planu Pracy Rady Powiatu w Goleniowie na I 

półrocze 2013 r., który stanowi zał. nr 9 do protokołu i poprosił o zgłoszenie 

propozycji do planu pracy. 

Radna Anna Fedorczuk – Smolira zaproponowała wprowadzenie do planu 

pracy Rady na miesiąc marzec: Ocena zabezpieczenia potrzeb zdrowotnych 

ludności Powiatu Goleniowskiego w świadczenia specjalistyczne, 
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ambulatoryjne oraz szpitalne z porównaniem kontraktów z roku 2012 do 

roku 2013. 

Wicestarosta Tomasz Kulinicz zaproponował, aby dopisać w miesiącu 

kwietniu do punktu 4 Ocenę stanu utrzymania dróg powiatowych za 2012r. 

oraz inwestycje wykonane za rok 2012r. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

uchwalenia Planu Pracy Rady Powiatu w Goleniowie na I półrocze 2013 r.  

za zaproponowanymi zmianami Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 

radnych. 

UCHWAŁA NR XX/178/12 stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

O godz. 1240 przybył radny Michał Bartoszewski – stan rady 18 radnych. 

Radny K. Lembas powiedział, że od jakiegoś czasu brakuje akceptacji czy 

jakiekolwiek informacji, kto wnosi pod obrady Rady uchwały. W związku z 

tym należałoby wyraźnie określić, kto wnosi pod obrady te uchwały.  

Ad.4.b. Starosta T. Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wydanie decyzji o wygaśnięciu 

trwałego zarządu do nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Goleniowskiego, który stanowi zał. nr 11 do protokołu. Starosta dodał, że 

projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Zarządu Powiatu. 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie 

komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wydanie decyzji o wygaśnięciu 

trwałego zarządu do nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Goleniowskiego Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR XX/179/12 stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

Ad.4.c. Starosta T. Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie założeń, 

zasad oraz trybu opracowania Wieloletniego Programu Inwestycyjnego 

Powiatu Goleniowskiego, który stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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Radny Kazimierz Lembas – przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie 

komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

założeń, zasad oraz trybu opracowania Wieloletniego Programu 

Inwestycyjnego Powiatu Goleniowskiego Rada głosowała jednogłośnie,  

w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR XX/180/12 stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

Ad.4.d. Starosta T. Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

programu współpracy Powiatu Goleniowskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2013 wraz autopoprawką Zarządu Powiatu, który stanowi 

zał. nr 15 do protokołu. 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie 

komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

przyjęcia programu współpracy Powiatu Goleniowskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2013 wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu Rada 

głosowała jednogłośnie w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR XX/181/12 stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

Ad.4.e. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej 

dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania, który stanowi 

zał. nr 17 do protokołu. 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie 

komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej 
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dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania Rada głosowała 

jednogłośnie w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR XX/182/12 stanowi zał. nr 18 do protokołu. 

Ad.4.f. Starosta T. Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie zamiaru 

rozwiązania Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Goleniowie, zamiaru 

włączenia I Liceum Ogólnokształcącego im. Stefana Żeromskiego  

w Goleniowie i Szkoły Policealnej w Goleniowie do Zespołu Szkół 

Zawodowych w Goleniowie oraz zamiaru zmiany nazwy Zespołu Szkół 

Zawodowych w Goleniowie, który stanowi zał. nr 19 do protokołu. 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały z wcześniejszą nazwą projekt uchwały w sprawie rozwiązania 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych, włączenia I Liceum Ogólnokształcącego 

im. Stefana Żeromskiego w Goleniowie i Szkoły Policealnej w Goleniowie do 

Zespołu Szkół Zawodowych w Goleniowie oraz zmiany nazwy Zespołu Szkół 

Zawodowych w Goleniowie, który stanowi zał. nr 20 do protokołu. 

Radny Kazimierz Lembas – przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie 

komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Radna  D. Faryniarz złożyła wniosek o przedstawienie prezentacji na temat 

obecnej sytuacji w oświacie w Goleniowie, która była prezentowana na 

Komisjach, aby zapoznać z nią zaproszonych gości. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższego wniosku 

głosowało, 10 radnych za, przy 8 głosach wstrzymujących się. 

Przerwa 1250-1305. 

Starosta T. Stanisławski przedstawił prezentację nt obecnej sytuacji w 

oświacie w Goleniowie, która stanowi zał. nr 21 do protokołu. 

O godz. 1310 obrady opuściła radna Jolanta Jarlaczyńska – stan Rady 17 

radnych. 

Radna D. Faryniarz zgłosiła chęć przedstawienia na forum Szanownej Rady i 

w obecności przybyłych na sesję gości swojego stanowiska w sprawie zmian  

w szkolnictwie ponadgimnazjalnych w Goleniowie. 

Radna powiedziała, że konieczność poprawy warunków nauki i pracy  

w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych jest sprawą bezdyskusyjną i konieczną. 
Siła argumentów przemawiających właśnie za tym jest nie do odrzucenia. 
Radna była zwolenniczką pilotowanej w dwóch minionych latach koncepcji 

rozbudowy Zespołu Szkół Zawodowych w Goleniowie i stworzenia uczniom 
godziwych warunków nauki, a szkole dania szansy na rozwój, gdyż szkoła 

rozwija się dynamicznie, wzrasta zapotrzebowanie na kształcenie zawodowe  
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i naukę w tej szkole. Przypomniała, że w związku z planowaną rozbudową 

Zespołu Szkół Zawodowych, zainwestowano już pieniądze w projekt 
architektoniczny, a Szanowna Rada pracowała nad przedstawioną 

koncepcją. Projekt upadł z przyczyn ekonomicznych, choć w ocenie radnej - 
te akurat łatwo było przewidzieć i nie iść tą drogą. 
Radna dodała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

starała się uzyskać odpowiedź na wiele pytań, gdyż czuje odpowiedzialność 
za wprowadzane zmiany. Nie wszystkie odpowiedzi na nurtujące pytania były 
odpowiedziami w pełni wystarczającymi. Radna zadała następujące pytania:  

 dlaczego spośród kilku koncepcji w tej sprawie wybrano tę, co, do której 
nie ma zgody środowisk Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych? Informację 

taką radna posiada od przedstawicieli tych środowisk. 

 dlaczego nie rozważono możliwości stworzenia Zespołu np. „od nowa”, 

poprzez rozwiązanie jednego i drugiego? Równe potraktowanie obydwu 
Zespołów jest w odczuciu zainteresowanych i podmiotów, których to 

dotyczy, ważne prestiżowo i psychologicznie, 

 w jakim % jest w chwili obecnej wykorzystywana lub niewykorzystywana 

baza Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w związku ze zmniejszoną liczbą 
oddziałów (bo co do liczby uczniów w ciągu trzech ostatnich lat wykazuje 
ona tendencję wzrostową) i jak to wygląda w związku z przeznaczeniem 

części budynku na potrzeby Szkoły Muzycznej? 

 dlaczego nie skorzystano z możliwości włączenia technikum do Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych na zasadzie umożliwienia uczniom 
korzystania z wolnych pomieszczeń w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych, 

bez potrzeby likwidowania szkół? 

 gdzie w nowej strukturze będą się uczyć uczniowie LO? 

 gdzie będzie się mieścić administracja i dyrekcja, w jaki sposób będą 
zarządzane szkoły mieszczące się w różnych budynkach i do czyich 

kompetencji będzie to należeć? (codzienne zarządzanie szkołami  
w różnych budynkach na pewno będzie bardzo trudne), 

 zmiany mają prowadzić do optymalizacji warunków nauczania, ale należy 

liczyć się z opinią i potrzebami społecznymi. Czy zatem na temat 
projektowanych zmian było przeprowadzonych wystarczająco dużo 

konsultacji ze środowiskiem oświatowym, z uwzględnieniem potrzeb 
i oczekiwań uczniów oraz ich rodziców /ILE było tych konsultacji, bo w tej 

sprawie panuje niedosyt!!/ Czy wysłuchano wystarczająco dużo opinii, 
uwag i propozycji tych środowisk, by móc za zgodą Rady Powiatu wcielić 

w życie zmiany w sposób, który pozwoli ominąć wszelkie zagrożenia? 

 czy projekt uchwały w omawianej sprawie został przekazany 

do zaopiniowania nauczycielskim związkom zawodowym i jaką opinię 
wyraziły związki? 

 jakie konsekwencje w zakresie polityki kadrowej wywoła połączenie szkół, 

czy nie będzie zwolnień wśród nauczycieli i w działach administracyjnych 
szkół? 

 jakie konsekwencje finansowe spowodują wprowadzone zmiany? 
 

Na koniec radna poruszyła problem nazwy nowego Zespołu, którą ocenia 

jako nazwę nietrafną: jako Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w miejsce 

właśnie Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych, choć okazuje się, że od wczoraj, 

tj. od posiedzenia połączonych Komisji Rewizyjnej, Budżetu i Infrastruktury, 
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nowa nazwa szkoły jest już nieaktualna. Z kolei Zespół Szkół nr 1 nie 

odzwierciedla etapu edukacyjnego szkół. 

Inna sprawa jest to, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

wydano opinię w sprawie Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych, a na drugi 

dzień pozostałe Komisje opiniowały powstanie Zespołu Szkół nr 1. Tak nie 

powinno być, pracowaliśmy nad czymś innym, a mamy się wypowiadać  

w jednej sprawie. 

Radna na koniec powtórzyła, że na powyższe pytania Panowie Starostowie  

w większości odpowiedzieli, na Komisjach i podczas sesji, co nie znaczy, że w 

całości podziela przedstawioną argumentację. Niektóre pytania pozostają bez 

odpowiedzi, bo rzekomo za wcześnie o wszystkim mówić. Radna stwierdziła, 

że jestem zwolenniczką takiej koncepcji, która zawierałaby wszystkie 

informacje organizacyjne i dawałaby pełny obraz przygotowywanych zmian, z 

którymi co do potrzeby ich wprowadzenia /a nie sposobu/ w pełni się 

zgadzam. 

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że te pytania były omawiane na 

komisjach. Na dzisiejszej sesji pod głosowanie poddawana jest uchwała 

intencyjna i związku z tym przed Radą jest ostateczne głosownie uchwały i 

na wszystkie pytania Starosta postara się wyjaśnić przy uchwale ostatecznej. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

zamiaru rozwiązania Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Goleniowie, 

zamiaru włączenia I Liceum Ogólnokształcącego im. Stefana Żeromskiego  

w Goleniowie i szkoły Policealnej w Goleniowie do Zespołu Szkół zawodowych 

w Goleniowie oraz zamiaru zmiany nazwy Zespołu Szkół Zawodowych  

w Goleniowie Rada głosowała 16 głosami za, 1 głos wstrzymujący się. 

UCHWAŁA NR XX/183/12 stanowi zał. nr 22 do protokołu. 

Ad.4.g. Wicestarosta T. Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie 

wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i parkowanie pojazdu 

usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie wydania 

dyspozycji usunięcia pojazdu wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu, który 

stanowi zał. nr 23 do protokołu. 

Radny Piotr Kijko – zastępca przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie 

komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosownia za podjęciem uchwały w sprawie 

wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i parkowanie pojazdu 



12 
 

usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie wydania 

dyspozycji usunięcia pojazdu wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA NR XX/184/12 stanowi zał. nr 24 do protokołu. 

Ad.4.h. Wicestarosta T. Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Powiat Goleniowski oraz warunków i zasad 

korzystania z tych obiektów, który stanowi zał. nr 25 do protokołu. 

Radny Piotr Kijko – zastępca przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie 

komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosownia za podjęciem uchwały w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Powiat Goleniowski oraz warunków i zasad 

korzystania z tych obiektów Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 

radnych. 

UCHWAŁA NR XX/185/12 stanowi zał. nr 26 do protokołu. 

Ad.4.i. Wicestarosta T. Kulinicz przedstawił projekt uchwały w sprawie 

ustalenia stawki opłaty za korzystanie przez operatorów i przewoźników  

z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Powiat Goleniowski wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu, który 

stanowi zał. nr 27 do protokołu. 

Radny Piotr Kijko – zastępca przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie 

komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

ustalenia stawki opłaty za korzystanie przez operatorów i przewoźników  

z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Powiat Goleniowski wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu Rada 

głosowała 15 głosami za, 1 głos wstrzymujący się, w obecności 17 radnych. 

(Radny M. Fedeńczak nie brał udziału w głosowaniu, ponieważ posiada firmę 

„TRANSMAR” przewóz osób) 
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UCHWAŁA NR XX/186/12 stanowi zał. nr 28 do protokołu. 

Ad.4.j. Skarbnik Z. Mazur przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wydatków budżetu Powiatu Goleniowskiego, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2012 oraz planu finansowego tych wydatków, który 

stanowi zał. nr 29 do protokołu. 

Radny Piotr Kijko – zastępca przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie 

komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

ustalenia wydatków budżetu Powiatu Goleniowskiego, które nie wygasają  

z upływem roku budżetowego 2012 oraz planu finansowego tych wydatków 

Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA NR XX/187/12 stanowi zał. nr 30 do protokołu. 

Ad.4.k. Skarbnik Z. Mazur omówił projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2012 rok i zmieniająca uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2012 r., który 

stanowi zał. nr 31 do protokołu. 

Radny Piotr Kijko – zastępca przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie 

komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2012 rok i zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2012 r. Rada 

głosowała 13 głosami za, 2 przeciw, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

UCHWAŁA NR XX/188/12 stanowi zał. nr 32 do protokołu. 

Ad.4.l. Skarbnik Z. Mazur omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu goleniowskiego na lata 

2013-2020 wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu, który stanowi zał. nr 33 

do porządku obrad. 

Radny Piotr Kijko – zastępca przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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Radny Kazimierz Lembas – przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie 

komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Goleniowskiego 

na lata 2013-2020 wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu Rada głosowała 15 

głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

UCHWAŁA NR XX/189/12 stanowi zał. nr 34 do protokołu. 

Ad.4.m. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas przedstawił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Leszka Ozimka z dnia 

19.10.2012r. na dyrektora jednostki organizacyjnej Powiatu, proponując 

uznać skargę za bezzasadną. Projekt stanowi zał. nr 35 do protokołu. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi, Rada głosowała 15 głosami za, przy 2 głosach 

wstrzymujących się. 

UCHWAŁA NR XX/190/12 stanowi zał. nr 36 do protokołu. 

Ad.5 Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił 

Plan Pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2013 r., który stanowi zał. nr 37 

do protokołu. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Planu Pracy Komisji 

Rewizyjnej na I półrocze 2013 r. Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 

17 radnych. 

Ad.6. Plan Pracy Komisji Spraw Społecznych i Oświaty na 2013 rok, stanowi 

zał. nr 38 do protokołu. Plan Pracy Komisji Budżetu i Infrastruktury na rok 

2013 stanowi zał. nr 39 do protokołu. 

Ad.7.a. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu  

w Goleniowie w okresie od 6 listopada 2012 r. do 6 grudnia 2012 r., stanowi 

zał. nr 40 do protokołu. 

Radna D. Faryniarz zapytała o informacje zawarte w pkt 22 ze str. 2  

i o punkt 29 ze str. 3, o jakie różne sprawy chodziło? Następnie zapytała o 

pkt. 4 i 12 ze str. 4, jaka jest różnica w tych projektach uchwał? 

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że jest to błąd, w obu przypadkach 

zostały powielone punkty. 

Radna D. Faryniarz dodała, że na poprzedniej sesji zostały podjęte uchwały 

w sprawie nadania statutu Placówce Opiekuńczo–Wychowawczej a nie 

Placówki. Następnie zwróciła uwagę, że w zapisie pkt 17 na str. 5, który 

brzmi: „Projekt uchwały w sprawie przystanków komunikacyjnych, których 
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właścicielem i zarządzającym jest Powiat Goleniowski oraz warunków i zasad 

korzystania z nich” czegoś brakuje, bo takie sformułowanie jest niejasne.  

Następnie radna zapytała: 

- czy nazwa Zespół Szkół Specjalnych w Goleniowie jest dalej aktualna?  

- str.8 pkt. 2, kto w tym budynku w Mostach mieszka? 

Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział, że jeżeli chodzi o mieszkanie  

w Mostach, to jest to mieszkanie dla byłego pracownika domu dziecka  

w Mostach, który mieszkał na terenie w pałacu. Mieszkanie kupione zostało 

w 2009 roku i w tym wynajętym mieszkaniu mieszka ten były pracownik. 

Jeśli chodzi o koszt wykonania prac remontowych dotyczących ogrzewania  

w pałacu Mostach, to jest to obiekt zabytkowy i jest ogrzewanie uruchomione  

w pewnym minimalnym stopniu, żeby nie niszczał. Jeżeli chodzi o sprawę 

nadania statutu Palcówce Opiekuńczo–Wychowawczej, to również jest to błąd 

osoby, która przygotowała sprawozdanie.  

Radna D. Faryniarz zapytała o pkt 17 na str. 14 czy wszystko w zapisie jest  

w porządku? Zwróciła W pkt 19 na str. 14 uzasadnia się potrzeby dokonania 

zmian  

w planie wydatków w ten sposób „ z potrzeby dostosowania wydatków do 

realnych potrzeb jednostek”. Radna poprosiła autorów tego opracowania, aby 

nie używano 51 razy Zarząd Powiatu wyraził zgodę. Radna dodała, że na 

stronie biuletynu informacji publicznej jest Zespół Szkół w Goleniowie,  

a w sprawozdaniu Zespół Szkół Specjalnych w Goleniowie. 

Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział, że przepisy ustawy o systemie oświaty 

dopuszczają szkołom specjalnym czasami nie używania słowa specjalnej na 

sztandarach, pieczątkach natomiast my używamy pełnej nazwy dla 

rozróżnienia. 

Radny P. Kijka poprosił o wyjaśnienie pkt 22 ze str. 14 i co to jest za skrót 

PCER? 

Skarbnik Z. Mazur odpowiedział, że skrót PCER oznacza Powiatowe Centrum 

Edukacyjno – Rewalidacyjnego, tj. sztandarowa inwestycja na potrzeby 

Zespołu Szkół Specjalnych. 

Ad.7.b Przewodniczący Rady Witold Kaleczyc odczytał zaproszenie od 

Dyrektora Szkoły Muzycznej Pana Jerzego Holza. Które stanowi zał. nr 41 do 

protokołu. Następnie odczytał pismo złożone przez Pana Tomasza 

Sobolewskiego Prezesa Zarządu banku Spółdzielczego w Goleniowie, które 

stanowi zał. nr 42 do protokołu oraz pismo złożone przez Komendanta 

Placówki Straży Granicznej w Szczecinie – Goleniów Pana Jerzego 

Grzymskiego, które stanowi zał. nr 43 do protokołu. Następnie odczytał 

stanowiska radnych Rady Miejskiej w Goleniowie, które stanowi zał. nr 44 

do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Witold Kaleczyc poinformował, że przed sesją odbyło 

się spotkanie klubów Platformy Obywatelskiej i PSL w sprawie pisma 

Radnych Rady Miejskiej w Goleniowie i została przygotowana odpowiedź 

przez radnych PO i PSL w formie takiej, że może to być potraktowane jako 

stanowisko całej Rady i kto zechce może te pismo podpisać. Następnie 

Przewodniczący Witold Kaleczyc odczytał pismo, które stanowi zał. nr 45 do 

protokołu.  

Ad.8. Radny P. Radny Cz. Siwek powiedział, że na Komisjach rozmawiano  

o jakości przygotowanych uchwał, te materiały źródłowe idą do Dziennika 

Urzędowego Województwa Zachodniopomorskiego. Radny poprosił, aby na 

każdej uchwale było napisane, kto ją opracował, podpis dyrektora wydziału i 

żeby te uchwały były przygotowane w sposób rzetelny. 

Radny P. Kijko zapytał, jak wygląda sytuacja tomografu komputerowego.  

Z uzyskanych informacji na Komisji Spraw Społecznych i Oświaty wnika, że 

tomograf jest zepsuty, a z drugiej strony, że nie ma chęci podpisania 

kontraktu z NFZ przez właściciela, który dysponuje tym tomografem na 

terenie Spółki Szpitalne Centrum Medyczne? 

Radna A. Fedorczuk-Smolira wniosła zapytanie, czy zakończyły się konkursy 

ordynatorskie, czy znany jest już skład lekarzy na poszczególnych oddziałach 

i specjalności, jaka jest sytuacja kadrowa ilu jest zatrudnionych lekarzy, kto 

przewodzi na każdym oddziale ile jest po reorganizacji personelu średniego, 

technicznego? 

Radna D. Faryniarz powiedziała, że pomyłkowo zagłosowała w sprawie 

rozwiązania Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Goleniowie – głosowała za. 

Radna chciała się wstrzymać się od głosu, zapytał, czy istnieje prawna 

możliwość zamiany głosu na głos wstrzymujący się, przynajmniej do czasu 

uzyskania odpowiedzi ze strony Pana Starosty. 

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc odpowiedział, że ta wypowiedź zostanie 

odnotowana w protokole. 

Radna D. Faryniarz dodała, że w odpowiedzi na wniosek w sprawie 

zamieszczania na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Starostwa 

Powiatowego pełnych nazw uchwał, a nie jak dotychczas tylko ich numerów, 

otrzymała odpowiedź pozytywną, jednak z informacją, że pod uchwałami 

znajduje się rejestr uchwał, w którym można wyszukać dowolną uchwałę. 

Tak sformułowana odpowiedź sugeruje/poucza, że takowy rejestr był 

wcześniej i z niego można było korzystać w sytuacji zgłaszanego braku nazw 

uchwał. 

Rejestr uchwał powstał również na wniosek radnej. Radna poprosiła 

o udzielanie precyzyjnych odpowiedzi na zgłaszane wnioski i interpelacje. 
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Pozostałe zgłoszone sprawy dotyczące jakości materiałów zamieszczonych na 

stronie BIP nie zostały zmienione, włącznie z tym, że prezesem spółki 

Szpitalne Centrum Medyczne z o.o. jest pan Dariusz Guziak. 

Radna prosiła o określenie termin uaktualnienia strony Biuletynu Informacji 

Publicznej Starostwa Powiatowego, żeby nie czuła lekceważącego stosunku 

wobec zasadnych oczekiwań aktualizowania i poprawy jakości informacji 

zamieszczanych na stronie BIP Starostwa Powiatowego. 

Radny Kazimierz Lembas powiedział, że nawiązując do tego, co powiedział 

pan przewodniczący, który podał dwie informacje dotyczące uchwały 

intencyjnej, ma niedosyt informacji, bo klub koalicyjny spotkał się przed 

sesją i zapoznał się z tymi informacjami i głosując nad tą uchwałą intencyjną 

znał te głosy, natomiast pozostali tych głosów nie znają. Radny 

zaproponował, że gdy będą głosowane takie uchwały, które są trudnymi 

uchwałami w podejmowaniu decyzji, żeby wszyscy radni tę informację po 

prostu znali. 

Ad. 9. Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że odpowiedzi na interpelacje  

i wnioski zostaną udzielone na piśmie. 

Ad.10. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Powiatu Witold Kaleczyc o godz. 1410 dokonał zamknięcia obrad XX sesji 

Rady Powiatu w Goleniowie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

Witold Kaleczyc 
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Edyta Kubiak  


